
Zapisnik
sa 7. sjednice Partnerskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica

održane u Gradskoj vijećnici, Zrinski trg 1, Koprivnica, soba broj 11, sazvane sazivom KLASA: 
001-01/22-02/0001, URBROJ: 2137-1-03/2-24-32 od 27.2.2024. godine.

Sjednica je održana dana 7.3.2024. godine s početkom u 9,00 sati.
Sjednici su prisustvovali članovi prema priloženoj potpisnoj listi.

Sjednicu otvara predsjednik Partnerskog vijeća Dario Jembrek, pozdravlja sve prisutne.

Predsjednik je iznio da su svi članovi putem e-maila primili dnevni red i materijale za sjednicu 
Partnerskog vijeća te upitao da li netko drugi ima kakvu dopunu ili izmjenu dnevnog reda, a budući 
da se nitko nije javio za riječ predloženi redni red da je na glasanje te konstatirao da je dnevni red 
jednoglasno prihvaćen.

Dnevni red:
1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,
2. Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Partnerskog vijeća,
3. Usvajanje Izvješća o radu Partnerskog vijeća za 2023. godinu,
4. Donošenje mišljenja o Izvješću o realizaciji komunikacijskih aktivnosti u sklopu 

Komunikacijske strategije i komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja urbanog 
područja Koprivnica 2021. – 2027. za razdoblje 2022. – 2023.,

5. Donošenje mišljenja o Nacrtu Odluke o izmjenama Komunikacijske strategije i 
komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica 
za financijsko razdoblje 2021. – 2027. godine,

6. Upoznavanje Partnerskog vijeća s aktivnostima vezanim uz Sporazum o provedbi 
integriranog teritorijalnog ulaganja u okviru Integriranog teritorijalnog programa 2021. – 
2027.,

7. Razno.

AD1. Predsjednik je dao na usvajanje Zapisnik sa 6. sjednice Partnerskog vijeća i upitao da li tko 
ima primjedbi na zapisnik.
Budući da se nitko nije javio za riječ Zapisnik sa 6. sjednice dao je na glasanje i konstatirao da je 
Partnersko vijeće jednoglasno je usvojilo Zapisnik sa 6. sjednice Partnerskog vijeća.

AD2. Predsjednik je otvorio drugu točku dnevnog reda zahvalivši se na dosadašnjoj suradnji i 
povjerenju u zadnje dvije godine mandata, kao i dobro suradnji sa svojom zamjenicom Aldijanom 
Matić Horvat. Zatim je dao riječ članovima Partnerskog vijeća da predlože predsjednika i 
zamjenika predsjednika za novi dvogodišnji mandat.
Ana Mlinarić javila se za riječ i predložila je da i u budućem dvogodišnjem mandatu za 
predsjednika bude Dario Jembrek i njegova zamjenica Aldijana Matić Horvat.
S obzirom da se nitko drugi nije javio za riječ Predsjednik je dao na glasanje za predsjednika Darija 
Jembreka i njegovu zamjenicu Aldijanu Matić Horvat.
Partnersko vijeće jednoglasno je donijelo odluku da je u novom mandatu predsjednik Partnerskog 
vijeća Dario Jembrek i njegova zamjenica Aldijana Matić Horvat.
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AD3. Predsjednik je dao riječ za raspravu članovima Partnerskog vijeća na Izvješće o rad 
Partnerskog vijeća za 2023. godinu.
S obzirom da se nitko nije javio za raspravu, Predsjednik je zatvorio raspravu i dao je na glasanje 
usvajanje Izvješća o radu Partnerskog vijeća za 2023. godinu.
Partnersko vijeće jednoglasno je usvojilo Izvješće o radu Partnerskog vijeća za 2023. godinu.

AD4. Predsjednik je dao riječ za raspravu članovima Partnerskog vijeća na Izvješće o realizaciji 
komunikacijskih aktivnosti u sklopu Komunikacijske strategije i komunikacijskog akcijskog plana 
Strategije razvoja urbanog područja Koprivnica 2021. – 2027. za razdoblje 2022. – 2023.
S obzirom da se nitko nije javio za raspravu, Predsjednik je zatvorio raspravu i dao je na glasanje 
donošenje mišljenja o Izvješću o realizaciji komunikacijskih aktivnosti u sklopu Komunikacijske 
strategije i komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Koprivnica 
2021. – 2027. za razdoblje 2022. – 2023.
Partnersko vijeće jednoglasno je dalo pozitivno mišljenje o Izvješću o realizaciji komunikacijskih 
aktivnosti u sklopu Komunikacijske strategije i komunikacijskog akcijskog plana Strategije 
razvoja urbanog područja Koprivnica 2021. – 2027. za razdoblje 2022. – 2023.

AD5. Predsjednik je uvodno objasnio kako je analizom rezultata pokazatelja komunikacijskih 
aktivnosti u 2022. i 2023. godini utvrđeno da su pojedini pokazatelji postavljeni veći ili manji od 
ostvarenih što je razumljivo s obzirom da je to bio početak rada te se nije moglo preciznije postaviti 
pokazatelje, te su pojedine aktivnosti poput izrada SRUP-a provedene i završene te za takvim 
aktivnostima i pokazateljima nema više potrebe. Stoga se predlažu izmjene, odnosno tehničke 
promjene u komunikacijskim aktivnostima. Predsjednik je zatim dao riječ Kristini Cvitić.
Kristina Cvitić objasnila je kako će izmjene u Komunikacijskoj strategiji i komunikacijskom 
akcijskom planu Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 
2021. – 2027. godine doprinijeti boljim izvještajnim rezultatima i lakšem praćenju pokazatelja 
komunikacijskih aktivnosti.
S obzirom da se nitko nije javio za raspravu, Predsjednik je dao na glasanje donošenje mišljenja o 
Nacrtu Odluke o izmjenama Komunikacijske strategije i komunikacijskog akcijskog plana 
Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. 
godine. 
Partnersko vijeće jednoglasno je dalo pozitivno mišljenje na Nacrt Odluke o izmjenama 
Komunikacijske strategije i komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja manjeg urbanog 
područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. godine.

AD6. Predsjednik je dao riječ zamjenici gradonačelnika Kseniji Ostriž da upozna Partnersko vijeće 
s aktivnostima vezanim uz Sporazum o provedbi integriranog teritorijalnog ulaganja u okviru 
Integriranog teritorijalnog programa 2021. – 2027.
Ksenija Ostriž istaknula je da je Odsjek za ITU u 2023. godini prošao edukacije, imao je provjeru, 
obavio certifikaciju i dobio akreditaciju za provedbu ITU natječaja. Grad Koprivnica primio je 
Odluku o korištenju bespovratnih sredstava tehničke pomoći Integriranog teritorijalnog programa 
2021. – 2027. u iznosu od 360.000,00 eura koja će se koristiti za rad i funkcije posredničkog tijela 
za odabir projekata koje će Odsjek za ITU obavljati. Grad Koprivnica potpisao je Sporazum o 
provedbi integriranih teritorijalnih ulaganja u okviru Integriranog teritorijalnog programa 2021. – 
2027. s Ministarstvom regionalnog razvoja i fondova Europske unije u iznosu od 18 milijuna eura 
koji će se koristiti za 4 poziva za dostavu projekata. Prvi poziv nam slijedi uskoro krajem ožujka 
koji je namijenjen našim općinama za pješačko-biciklističke staze koje povezuju naselja i općine 
i ITU područje. Zatim nam ubrzo nakon prvog poziva slijedi drugi poziv vezan za pilot projekt 
javnog prijevoza koji povezuje nekoliko općina s Gradom Koprivnicom. Za pilot projekt javnog 
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prijevoza izrađena je studija izvodljivosti i prikupljene su ponude. Javni prijevoz na našem 
području teško može biti održiv s obzirom da malo ljudi obitava na našem području, stoga nam je 
partner na projektu Komunalac koji će provoditi projekt. Sljedeći poziv koji će nam doći krajem 
godine odnositi će se na projekt Znanstveno-inovacijski park Koprivnica koji omogućuje razvoj 
postojećih kurikuluma i razvoj rada Sveučilišta Sjever obnovom dviju zgrada u kampusu u 
Koprivnici. Zadnji poziv koji očekujemo u 2025. godini odnosi se na projekt zelene tržnice i 
polivalentnog centra. Ovim projektom želimo zaustaviti osipanje poljoprivrednika, posebice eko 
poljoprivrednika koji imaju certifikate i pružiti im bolje uvjete rada. U sklopu polivalentnog centra 
omogućiti će se knjižnični rad, rad organizacijama civilnog društva. Na kraju izlaganja zamjenica 
gradonačelnika zahvalila se svima na dosadašnjem radu i doprinosu i konkretnim idejama posebice 
na radionicama i svom odvojenom vremenu na sastancima.

AD7. Predsjednik je otvorio raspravu za točku Razno ako netko želi nešto dodati. Budući da se 
nitko nije javio za riječ predsjednik je zaključio sjednicu.

Sjednica je završila u 9,25 sati.

PREDSJEDNIK:
Dario Jembrek, dipl. ing. el.

KLASA: 001-01/22-02/0001
URBROJ: 2137-1-03-03/2-24-33
Koprivnica, 07.03.2024.
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